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Zápis č. 11/18 ze schůze OV Plzeňské oblasti ČJF 
ze dne 29. 11. 2018 + schůzka s pořadateli 

 
 
Místo:     Svržno 
Přítomni za OV (dle abecedy):  Hanuščinová Michala Mgr., Kodadová Michaela, Komenda Daniel, 

Mentlíková Eva Ing., Pittner Antonín 
Omluveni:     
Sekretář:    Paleček Jan 
 
Program schůze: 
 

1. Kontrola zápisu z jednání OV dne 1.11. 2018 
2. Informace z jednání VV ČJF dne 14.11.2018 
3. Soustředění dětí a juniorů Krutěnice 24.-25.11.2018 – informace, vyúčtování 
4. Drezura – zájemci o reprezentaci 
5. Oblastní volební konference – termín, návrhy na předsedu a členy OV 
6. STP na OM 2019 skoky, drezura 
7. Pravidla PJT a PDT 2019 – návrhy na úpravu 
8. Inventura majetku oblasti 
9. Kauza Novohradský, Hlaváčková, Martinice 
10. Různé 
11. Schůzka s pořadateli závodů 2019 – program, OM, ZZVJ 

 
Průběh jednání: 
 
Bod 1.: V bodě 3. čtvrtá odrážka – žádné připomínky z oblasti. Ostatní splněno. 
 
Bod 2.: Informaci podal předseda oblasti. Ze zápisu nevyplývá nic konkrétního pro naši oblast. Zápisy z jednání 
VV ČJF jsou uvedeny na webu ČJF v sekci Organizace.  
 
Bod 3.: Ve dnech 24.-25.11.2018 se v Krutěnicích v rámci Kapitoly III uskutečnilo soustředění mladých jezdců do 
18ti let pod vedením trenéra Jaroslava Jindry a za účasti školitelky Ing.. Mentlíkové. Zúčastnilo se celkem 6 jezdců 
z původně navržených 8. Soustředění bylo jako vždy přínosné. Vyúčtování soustředění a následné zaslání na ČJF 
bude provedeno po obdržení všech potřebných dokladů – momentálně chybí faktura od J. Jindry. Zkompletování 
dokladů a zaslání na ČJF zajistí – J. Paleček. 
 
Bod 4.: Naše oblast nemá žádné zájemce. 
 
Bod 5.: Oblastní volební konference naší oblasti se uskuteční v pátek 1. března 2019 od 17.00 hod. v prostorách 
restaurace Sparta na Sulkově. OV žádá všechna subjekty o zaslání návrhů na kandidáty na členy OV a předsedu 
OV. Návrhy poslat nejpozději do 22. února 2019 na e-mail sekretáře oblasti. Sekretář zašle včas pozvánky 
s programem konference na všechny subjekty. Účastníci konference obdrží lístek na stravování ve výši 150,- Kč. 
Konferenci bude od 16.00 hod. předcházet schůze stávajícího OV. 
 
Bod 6.: OV schválil STP pro OM v roce 2019 stejné jako v letošním roce, a to: 
Skoky: Pony – ZP + ZLP   Drezura: Pony – Z4 (2016) 
 Děti – Z + Z      Děti – DÚ-B (2018) 
 Junioři – ZL + L*     Junioři – DD (2018) 
 Mladí jezdci – L* + L**    Mladí jezdci – JÚ (2018) 
 Senioři – S* + S**     Senioři – JD (2018) 
STP pro reining budou doplněny na příští schůzi. 
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Bod 7.: Úpravy byly navrženy a schvalovány budou na příští schůzi OV s následným 
zapracováním a umístěním na web oblasti. 
 

Bod 8.: OV provedl inventuru majetku oblasti s platností k 31.12.2018. Oproti stavu majetku ke konci roku 2017 
byla odstraněna položka Program „Centrála“. Tento program je nahrazen systémem JIS, který však nespadá do 
majetku oblasti. Dále fotobuňka a bezpečnostní háky původně v držení Mgr. Jáchimové přešly do držení A. 
Pittnera, byl vyřazen jeden bezpečnostní hák a měřicí kolečko z držení Ing. Mentlíkové pro poruchu a nefunkčnost. 
Ostatní položky zůstávají beze změny, nic nového do majetku oblasti nepřibylo. Upravený soupis bude umístěn na 
web oblasti a zaslán na ČJF – zajistí J. Paleček. 
 
Bod 9.: OV na své schůzi dne 1.11.2018 projednal návrh stěžovatelky Kláry Hlaváčkové v zastoupení Martiny 
Hlaváčkové na zahájení disciplinárního řízení ve věci vyhodnocení žebříčku Jezdec šampion Equitana Martinice na 
závodech 13.-14.10.2018 v Martinicích. OV zaujal k této kauze následující stanovisko: OV i s ohledem na 
odpověď pana Suchánka jako zástupce pořadatele v Martinicích, neshledává důvody k zahájení disciplinárního 
řízení, protože nedošlo k porušení Pravidel jezdeckého sportu ani Stanov ČJF nebo úmyslnému poškození 
stěžovatelky a řešení sporu vidí pouze v komunikaci mezi oběma dotčenými stranami. Toto stanovisko bylo 
zasláno e-mailem přes pana Novohradského stěžovatelce a v kopii zástupci pořadatele v Martinicích panu 
Suchánkovi a generálnímu sekretáři ČJF Ing. Kunzlovi. Bohužel se toto stanovisko nedopatřením neobjevilo 
v zápisu dané schůze, za což se OV omlouvá. Následně obdržel OV od stěžovatelky odvolání proti vyjádření OV. 
Veškeré dokumenty, týkající se této kauzy, budou zaslány předsedovi disciplinární komise JUDr. Tomanovi – 
zajistí J. Paleček. 
  
Bod 10.: Různé 

a) Na příští schůzi připraví J. Paleček přehled delegovaných rozhodčích a stavitelů na závodech oblasti 2018. 
b) OV doporučil sekretáři oblasti i nadále posílat delegačenky na závody v oblasti 2019. 
c) Další drezurní soustředění s trenérkou Danielou Křemenovou budou ve Svržně v termínech 12. ledna, 9. 

února a 9. března 2019. 
 
Bod 11.: Od 18.00 hod. proběhla schůzka s pořadateli závodů v sezoně 2019. Zúčastnili se zástupci všech 
pořadatelů kromě omluveného zástupce Martinic a Krutěnic. Jezdecké subjekty Pavel Zahoř, Horšovský Týn a JK 
Tachov zastupovala Ing. Mentlíková a JS Dobřany zastupovala Mgr. Jáchimová. Na schůzce byl s malými 
korekturami finalizován a schválen kalendář na rok 2019, byli určeni pořadatelé OM a pořadatelé ZZVJ v příštím 
roce. Dále bylo odsouhlaseno, že bezplatné změny v kalendáři budou tolerovány pouze v závažných odůvodněných 
případech. 

 
 

 
Příští schůze: Ve čtvrtek 10. ledna 2019 od 17.00 hod. v Sulkově. 
 

Zapsal: Jan Paleček    
 

      


